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لزوم استفاده از سالن های 
ورزشی برای بستری کروناییها

چیزی به نام رسوب کالا 
در گمرک نداریم

خبر خبر
سخنگوی سازمان انتقال خون:

حضور تدریجی اهداکنندگان 
خون تا پایان زمستان ضروری است

از  خون  انتقال  سازمان  سخنگوی 
استقبال بی نظیر مردم طی روزهای گذشته 
برای جبران کاهش ذخایر خونی خبر داد و 
گفت: حضور تدریجی اهداکنندگان خون تا 

پایان زمستان ضروری است.
از  تقدیر  ضمن  بیگی،  حاجی  بشیر 
در سخت ترین  که  اهدای خون  داوطلبین 
اعمال  آستانه  در  و  کرونا  بحران  روزهای 
مراکز  در  محدودیت ها  از  جدیدی  دور 
اند،  یافته  حضور  کشور  کل  خون  اهدای 
افزود: شیوع کرونا که ماه ها است کشور را 
درگیر و موجب کاستن از مراجعه داوطلبین 
اهدای خون به مراکز شده است شباهتی به 
آتش  یا  و  زلزله، سیل  مقطعی  بحران های 
سوزی های وسیع ندارد و از داوطلبین نوع 
دوست اهدای خون خواستاریم که به صورت 
مستمر و دست کم تا پایان فروکش این موج 

از شیوع کرونا با سازمان همراه باشند.
وی ضمن پوزش از داوطلبین اهدای 
انتقال  مراکز  ازدحام در  به دلیل  خون که 
بار  خون قدری معطل گشته و یا چندین 
انتقال  سازمان  گفت:  اند،  داشته  مراجعه 
پروتکل های  رعایت  به  ملزم  را  خود  خون 
ناچار  راستا  در همین  و  می داند  بهداشتی 
است که میزان تجمع در مراکز اهدای خون 
را کنترل کند تا سلامت داوطلبین اهدای 

خون با خطر مواجه نشود.
حاجی بیگی با بیان اینکه جمع آوری 
حجم بالایی از خون اهدایی و پذیرش مردم 
در تنها چند روز موجب کاهش آمار اهدای 
هر  افزود:  می شود،  بعد  روزهای  در  خون 
اهداکننده خون پس از اهدا دست کم تا سه 
ماه بعد امکان اهدای خون نخواهد داشت و 
این موجب می شود که در ماه های بعد که 
از  روزهای سخت تری  بینی می شود  پیش 
نظر شیوع کرونا نیز باشد با مشکل کمبود 

اهداکننده خون مواجه شویم.
خون  فرآورده های  کرد:  تاکید  وی 
قابلیت  روز  سه  تنها  پلاکت  مانند  اهدایی 
و  دارد  را  خون  کیسه های  در  نگهداری 
است  ضروری  خون  گرامی  اهداکنندگان 
روزانه  مصرف  میزان  با  متناسب  همواره 
خون  انتقال  سازمان  با  بیمارستان ها 
بیان  با  بیگی  باشند.حاجی  همراه  ایران 
و  خون  ذخیره  برای  محل  بهترین  اینکه 
فرآورده های آن در رگ های مردم است نه 
یخچال های  و  خونگیری  کیسه های  درون 
سازمان انتقال خون ایران تاکید کرد: امروز 
اهدای خون هیجانی جای خود را به تصمیم 

آگاهانه و اهدای خون مسئولانه داده است.
سخنگوی سازمان انتقال خون ایران در 
پایان یادآور شد: سامانه نوبت دهی اینترنتی 
به آدرس nobatdehi.ibto.ir در دسترس 
است تا داوطلبین اهدای خون با اخذ نوبت در 
ساعاتی که مراکز خلوت تر است مراجعه کنند.

خشک شدن ۱۵ درصد 
از مساحت خلیج گرگان

 ۱۵ حدود  گفت:  کریمی  باقرزاده 
از خلیج گرگان خشک شده است،  درصد 
آب  آمدن  پایین  آن  عوامل  از  یکی  که 
کریمی  باقرزاده  است. مسعود  دریای خزر 
سازمان  تالابی  اکوسیستم های  دفتر  مدیر 
حفاظت محیط زیست اظهار کرد: متاسفانه 
)تالاب  گرگان  خلیج  از  درصد   ۱۵ حدود 
از  یکی  که  است،  شده  خشک  میانکاله( 
خزر  دریای  آب  آمدن  پایین  آن  عوامل 
است.او بیان کرد: در قانون حفاظت از احیاء 
و  برداری  بهره  هرگونه  تالاب،  مدیریت  و 
آلودگی  و  تخریب  به  منجر  که  اقدامی 
غیرقابل جبران تالاب ها شود و وارد کردن 
به  بومی  غیر  جانوری  و  گیاهی  گونه های 
با  کریمی  باقرزاده  است.  ممنوع  تالاب ها، 
زیست  محیط  از  حفاظت  اینکه  به  اشاره 
فعالیت های  گفت:  است،  همگانی  وظیفه 
محیط  آلودگی  با  که  آن  غیر  و  اقتصادی 
زیست یا تخریب غیرقابل جبران آن همراه 
بهسازی  حفاظت،  است.  ممنوع  باشد، 
گسترش  و  زیست  محیط  زیباسازی  و 
حق  زیست  محیط  از  حمایت  فرهنگ 
در  را  حق  این  دولت  و  است  شهروندان 
توسعه  اقدام های  و  تصمیمات  ها،  برنامه 
دفاعی  فرهنگی،  اجتماعی،  اقتصادی،  ای، 
تصریح  او  میدهد.  قرار  مدنظر  امنیتی  و 
در  تالاب ها  وضعیت  به  توجهی  کم  کرد: 
روند توسعه، این زیست بوم های ارزشمند 
چالش های  با  دنیا  نقاط  از  بسیاری  در  را 
این  اثرات  و  است  ساخته  مواجهه  جدی 
تنوع  و  ها  انسان  زندگی  بر  تخریبی  روند 
زیستی، بسیاری از کشورها را بر آن داشته 
کاربرد  یا  و  بازدارنده  تدابیر  با  تا  است 
به  در دستیابی  مدیریتی  شیوه های جدید 
احیاء  و  حفاظت  به  نسبت  پایدار،  توسعه 
تالاب ها اقدام کنند.باقرزاده کریمی با اشاره 
به مشکلاتی که ممکن است تالاب ها با آن 
رو به رو باشند، گفت: کاهش آب ورودی به 
تالاب ها از منابع آب سطحی و  عدم تامین 
اجرای  ها،  تالاب  محیطی  زیست  حقابه 
طرح های توسعه ای و زیر بنایی بزرگ مثل 
راهسازی، پتروشیمی، پالایشگاه، فرودگاه، 
محدوده های  در   ... و  نیرو  انتقال  خطوط 
اراضی  کاربری  تغییر  ها،  تالاب  گذار  اثر 
تالاب برای امور کشاورزی و ... از مشکلاتی 
روبه  آن  با  تالاب ها  است  ممکن  که  است 

رو شوند.

وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی:

آمادگی هتل ها و اقامتگاه ها برای قرنطینه بیماران

نایب رئیس هیات مدیره شرکت احیا استیل فولاد بافت عنوان کرد:

مسیرفولاد بافت در نیمه دوم سال

تحقیقات  معتقدم  این  که  بابیان  بهداشت  وزیر 
زمانی  تا  و  نداریم  کشور  در  سلامت  حوزه  در  کاربردی 
که تحقیقات کشور، مقاله محور باشد، تحقیقات راهگشای 
مشکلات کشور نخواهد بود از صدور پروانه برای سه داروی 

گیاهی دیگر در آینده خبر داد.
سعید نمکی بیان کرد: باید بر روی قرنطینه عمومی 
برای افرادی که امکان ماندن در منزل یا استطاعت مالی 
فرد  کردن  رصد  برای  باید  و  کنید  برنامه ریزی  ندارند، 
باشد  قرار  اگر  کنید.  عمل  موشکافانه  بسیار  قرنطینه  در 
و  شناسایی  را  بیماران  و  دهیم  گسترش  را  آزمایش ها 
سایر  و  باشند  در جامعه حضورداشته  اما  کنیم،  قرنطینه 
با  خوشبختانه  و  است  بی فایده  کنند،  آلوده  را  افراد 
با وزیر میراث فرهنگی داشته ایم، هتل ها و  مذاکراتی که 

اقامتگاه ها برای قرنطینه این افراد آمادگی دارند.
و  سال   6۵ بالای  افراد  قرنطینه  به  باید  افزود:  وی 
بیماران دارای بیماری های زمینه ای که 88 درصد از موارد 
مرگ ومیر مربوط به این گروه ها است نیز تمرکز و آن ها 
را قرنطینه معکوس کنیم و نباید از منزل خارج شوند و 
خدماتی مانند دورپزشکی و تحویل دارو درب منزل باید 
اعلام  زمینه  این  در  پست  و  بسیج  و  شود  ارائه  آن ها  به 

آمادگی کرده اند.
وزیر بهداشت گفت: کرونا، ویروس بسیار پیچیده و 
ناشناخته ای است و اعتقاددارم هر کس در دنیا بگوید این 
ویروس را بعد از 9 ماه به خوبی شناخته ام، باید به او نشان 
بلاهت و جهالت داد نه نشان لیاقت. این ویروس هنوز جزو 
ناشناخته های جهان است و ابعاد ناشناخته ای را در علائم، 
جهش و سایر رفتارهایش خواهد کرد که هنوز هیچ کس 

نمی داند.
اهمیت مراقبت خوب در بیمارستان ها

بیمارستان ها  در  کرد:  خاطرنشان  بهداشت  وزیر 
بیمار  برای  مراقبت خوب،  و  اکسیژن  به اندازه  هیچ چیزی 

است  ممکن  باشد،  زیاد  یا  کم  اگر  اکسیژن  نیست،  مؤثر 
منجر به فوت بیماران شود و نیازمند کمیته اکسیژن تراپی 
این  در  باید  سوپروایزر  یک  و  هستیم  بیمارستان ها  در 

زمینه کار کند تا اکسیژن کاهش یا افزایش نیابد.
نمکی بیان کرد: خوشبختانه داروهای مؤثر در درمان 
کرونا تحت پوشش بیمه قرار گرفت و بار سنگینی از دوش 
مردم برای پرداخت از جیب و بیمارستان ها کم می شود و 
باید به داروهای گیاهی که مسیر منطقی و علمی را طی 

کرده اند نیز توجه کنیم.
در  کرد:  خاطرنشان  سنتی  طب  خصوص  در  وی 
اندیشه  دو  با  حال حاضر در کشور در حوزه طب سنتی 
و  دارند  قبول  را  مدرن  کاملًا طب  عده ای  روبرو هستیم؛ 
به طب سنتی و مکمل هیچ اعتقادی ندارند وعده ای هم 
طب مدرن را قبول ندارند و مابین این دو دیدگاه افراطی 
در  و  علمی  رویکرد  باید  دارد،  هم  ضرر  کشور  برای  که 
 40 حداقل  باشیم.  داشته  عمومی  سلامت  منافع  جهت 

درصد از طب چین، طب مکمل و سنتی است و خیلی از 
کشورهای اروپایی نیز به این داروها و طب توجه دارند، اما 
ما معتقدیم که داروی گیاهی مؤثر بر کرونا باید از مسیر 
علمی و بعد از مطالعات بالینی تأیید شود و خوشبختانه ما 
برای داروهای گیاهی صادر کرده ایم  تاکنون چهار پروانه 
که به هفت پروانه خواهد رسید که باید در پروتکل ها از 

آن ها استفاده کنیم.
کاهش بستری ها، راهکار عبور از باتلاق کرونا

وزیر بهداشت گفت: برای مقابله با کرونا اگر بخواهیم 
به شکل اورژانس از این باتلاق خارج شویم، هیچ راهی جز 
کاهش بستری نداریم؛ نخستین کار برای کاهش بستری، 
بالا بردن ظرفیت تست، تقویت بیماریابی و گسترش مراکز 
سرپایی و شناسایی زودهنگام بیماران است که در اسفند 
هم همین کار را انجام دادیم و با 300 هزار تیم و راه اندازی 

سامانه هایی مانند 4030 به سراغ بیماریابی رفتیم.
مؤثرترین  از  یکی  راستا،  این  در  افزود:  نمکی 

بهداشتی  شبکه  یعنی  خدمات  ارائه  نظام  زیرساخت های 
است  بی نظیر  منطقه  در  که  اختیارداریم  در  را  درمانی  و 
و از این ظرفیت استفاده کردیم که در موج اول بیماری 
توانستیم بار بیماری و فشار بیمارستان ها را کاهش دهیم. 
میزان تخت بیمارستانی در کشور در بهترین شرایط ۱.6 
این  فرانسه  در  درحالی که  است،  نفر  هزار  هر  ازای  به 
نسبت 6.6 تخت است، اما زیرساخت ارزشمند نظام شبکه 

بهداشتی و درمانی در ایران به یاری ما آمد.
میزان  روز   ۵7 عرض  در  کرد:  خاطرنشان  وی 
مرگ ومیر بیماران کووید-۱9 در کشور به حدود 30 نفر 
از  خیلی  و  شد  یک پنجم  بیمارستان ها  بستری  میزان  و 
بخش  شدند؛  تعطیل  بیمارستان ها  در  کرونا  بخش های 
و  کرد  اعمال  را  مدیریت  نوع  مدبرانه ترین  سلامت، 
اما کووید-۱9 فقط مشکل  برنداشت،  برنامه  بدون  قدمی 
انحصاری نظام سلامت ما نیست، بلکه در تمام دنیا، همه 
کرده  درگیر  را  کشورها  اقتصادی  نظام  ازجمله  نظام ها 
این  در  ایران  اقتصاد  و  درصد   2۵ انگلیس  اقتصاد  است. 
مدت 3.۵ درصد کوچک شد، اما جور آن را نظام سلامت 
پرداخت.وزیر بهداشت ادامه داد: در همه کشورها اقتصاد 
از حوزه سلامت وزیر بهداشتش حمایت کرد، اما در ایران، 
تحریم های  در  که  کرد  حمایت  اقتصاد  از  بهداشت  وزیر 
ظالمانه، گرفتار نشود. اتفاقات زیادی در این مدت رخ داد، 
اما در این وضعیت قرار داریم و اعتقاددارم که کالبدشکافی 

مسائل گذشته، مشکلی را حل نمی کند.
نمکی تأکید کرد: در نقطه ای قرار داریم که اولین گام 
ما باید کاهش بستری بیماران باشد که با تقویت بیماریابی 
و درمان سرپایی در کنار آموزش همگانی، اقناع عمومی، 
شناسایی زودهنگام بیماران و پیدا کردن افراد در تماس 
استان اصفهان، مراکز  باید در  بیماران محقق می شود.  با 
سرپایی را توسعه دهید و طرح محله محور در همه جا را با 

مدیریت نظام سلامت و با جدیت اجرا کنید.

شرکت احیا استیل فولاد بافت یکی از واحدهای بزرگ در زمینه تولید 
آهن اسفنجی با ظرفیتی افزون بر 800 هزار تن در سال به شمار می رود. این 
شرکت تا پیش از واگذاری به بخش خصوصی دارای 30 درصد پیشرفت فیزیکی 
بود درحالی که پیش از واگذاری آن به بخش خصوصی 90 درصد پروژه پیش 
رفته و تا پایان سال ۱397 فاز نخست این کارخانه آماده بهره برداری شد. فولاد 
بافت یکی از 8 طرح ملی فولاد ایران بود که در سال 86 و در دولت هشتم 
سنگ  بنای آن نهاده شده بود. یک طرح بلافاصله از این 8 طرح، جدا و به بخش 
که  شدند  واگذار  میانه  فولاد  به غیراز  طرح ها  این  تمام  شد.  واگذار  خصوصی 
ترکیب سهام آنها به ترتیب 60 درصد بخش خصوصی و مابقی سهام آن دولتی 

است. فولاد بافت نیز همین ترکیب سهامداری را دارد.
در  بافت  شهر  اینکه  به  توجه  با 
است،  واقع  برخوردار  کمتر  منطقه ای 
بزرگ ترین  از  یکی  کارخانه  این  اجرای 
شمار  به  بافت  صنعتی  مجموعه های 
و  آبادانی  عمران،  باعث  و  می رود 
می شود.  منطقه  این  در  اشتغال زایی 
اصل  اجرای  اصل  در  طرح  این  درواقع 
44 در سال 9۵ به بخش خصوصی واگذار 
شد که با ورود هلدینگ ماهان وابسته به 
بهره برداری  آماده  گردشگری  مالی  گروه 
شد. بیش از یک سال و نیم است که این 

واحد تولید آهن  اسفنجی وارد مدار تولیدشده است. در فاز نخست فولاد بافت 
نیرو های  به عنوان  نفر   ۱00 حدود  برای  و  مستقیم  به صورت  نفر   2۵0 برای 
فاز دوم فولاد  ایجاد شده است. در آغاز عملیات  پشتیبان زمینه اشتغال زایی 
بافت حدود 3۵0 نفر نیروی پیمانکار مشغول به کار شده اند که با اوج گرفتن کار 
این تعداد به ۱۵00 نفر نیز افزایش پیدا خواهد کرد. پس از راه اندازی فاز دوم، 
پیش بینی می شود بین 800 تا هزار نفر در این فاز نیز مشغول به کار شوند. 
در طرح مطالعاتی و چشم انداز 20 ساله فولاد بافت، یک قطب صنعتی در نظر 
گرفته  شده که می تواند چهره کمتر توسعه  یافته شهر بافت را به صورت کلی 
دگرگون کند و فضای صنعتی به این شهر ببخشد. محمد روزبهانی، نایب رئیس 
هیات  مدیره شرکت احیا استیل فولاد بافت با اشاره به میزان تولیدات شرکت 
احیا استیل فولاد بافت از زمان راه اندازی تاکنون عنوان کرد: در سال 98 این 
واحد قادر به تولید ۵۵3 هزار و ۱09 تن آهن اسفنجی شده است. همچنین در 
نیمه نخست سال 99 قادر به تولید 3۵7 هزار و 726 تن آهن اسفنجی و تا 28 
مهر سال جاری نیز قادر به 42۵ هزار و 760 تن با کیفیت مناسب شده است. 
فولاد بافت همچنین قصد دارد که به تولید 42۵ هزار تن آهن اسفنجی در 6 

ماه دوم سال دست پیدا کند.
به  اشاره  با  بافت  فولاد  استیل  احیا  شرکت  هیات  مدیره  نایب رئیس 
روند تولید در این واحد فولادسازی عنوان کرد: روند تولید در ابتدای سال 
توقف  به  منجر  کوتاه مدت  بازه  یک  در  که  شده  روبه رو  مشکل  با   ۱398
تاکنون مشکلی  مناسب  مدیریت  به  توجه  با   ۱399 اما در سال  تولید شد، 

وجود نداشته است.

برنامه های توسعه ای فولاد بافت
روزبهانی با اشاره به برنامه های توسعه ای که در دست اقدام دارد، عنوان 
کرد: اجرای فاز دوم فولاد بافت برای تولید 800 هزار تن آهن اسفنجی و ۵/ 2 
میلیون تن گندله است. همچنین ساخت و نصب RO جهت تصفیه پساب فاز 
اول و ساخت و نصب تصفیه خانه فاضلاب بهداشتی جزو اقدام های توسعه ای این 
مجموعه به شمار می رود. نایب رئیس هیات مدیره شرکت احیا استیل فولاد بافت 
در ادامه با اشاره به مشکلاتی که واحد فولادسازی بافت از ابتدا تاکنون با آن 
روبه رو است، خاطرنشان کرد: معمولا در زمستان واحد با مشکل افت فشار گاز 
طبیعی روبه رو می شود. مشکل دیگر که باوجود تحریم ها برای ما ایجاد شده، 
با مشکلاتی  دوم  فاز  برق  تامین  برای  است. همچنین  وارداتی  قطعات  تامین 
روبه رو هستیم. وی در ادامه خاطرنشان کرد: مشکل تردد کامیون های حمل 
مواد در جاده های مواصلاتی شهرستان همواره مسائلی را در زمینه تامین مواد 
اولیه برای ما به وجود آورده است. از سوی دیگر نوسان و افزایش قیمت ارز و 
دلار همواره مشکلاتی برای تامین قطعات یدکی برای تولیدکنندگان به وجود 
آورده است که ما نیز در این زمینه مستثنا نیستیم. البته علاوه بر این مشکلات 

تحریم ها سبب مشکلاتی در زمینه تامین قطعات یدکی شده است.
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روزنامه صبح ایران

»آبان« 2 برابر مرگبارتر از »مهر« ماه
سیاه ترین ماه کرونایی ایران پایان یافت؛

براساس مصوبات جدید ستاد ملی کرونا از روز شنبه، 
فعالیت  به  مجاز  یک  سطح  مشاغل  فقط  آذرماه،  اول 
و  مبتلایان  آمار  گیری  اوج  با  ادامه  با  هستند.همزمان 
آذر  اول  روز شنبه،  از  از کرونا مقرر شد  ناشی  فوتی های 
و  شوند  تعطیل   یک  سطح  مشاغل  جز  به  مشاغل  همه 
اجرا  نیز  آمد  و  رفت  منع  قوانین  اقدام،  این  با  همچنین 
آینده  زیر طی دو هفته  اصناف  اساس  این  خواهد شد.بر 
سوپر  ای،  زنجیره  های  هستند:فروشگاه  فعالیت  به  مجاز 
مارکت ها، میوه فروشی ها و سبزی فروشی ها، میادین 

میوه و تره بار..../صفحه 3

معاون درمان ستاد کرونای استان تهران ضمن انتقاد 
اعمال محدودیت های کرونایی  از  افزایش سفرها پیش  از 
سرما،  مانند  متغیرهایی  شدن  اضافه  با  گفت:  جدید، 
آنفلوانزا، عدم رعایت مردم و... وقوع مرگ های 4 رقمی دور 

از انتظار نخواهد بود و ممکن است این اتفاق هم بیفتد.
جدید  محدودیت های  آغاز  به  اشاره  با  توکلی  نادر 
کرونایی از روز شنبه)اول آذر(، گفت: زمانی که مغازه ها و 
فروشگاه های غیرضروری تعطیل شوند و اداره ها سازمان ها 
نیز با یک سوم ظرفیت کارمندان خود به فعالیت بپردازند، 
خود به خود میزان ارتباط افراد کاهش می یابد.../ صفحه2

احتمال ۴ رقمی شدن 
آمار مرگ ومیر کرونایی

جزئیات فعالیت اصناف 
خشک شدن ۱۵درصد از تهران از امروز

مساحت  خلیج گرگان
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اعلام مشاغل مجاز از اول آذرماه؛

واکنش وزارت بهداشت به سفرهای چند روز گذشته
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